
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 272/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Θέση του Δ.Σ. για την κατάργηση της  
σιδηροδρομικής σύνδεσης  (INTERCITY) 
Aθηνών -Φλώρινας" 

 
       Σήμερα 24 Μαϊου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 20-5-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Ταραλάς  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Χ.  Μουτσιόπουλος 

10. Κ.  Βαφείδης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 278/99 
14. Ι.  Τριανταφυλλίδης απόφασης   αποχώρησαν   οι   κ.  κ.  Ι.   Κουρουζίδης,   Κ.  
15. Π. Πιτούλιας Βαφείδης. 
16. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 284/99  απόφασης 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Κόλβατζης, Ε.  
18. Χ. Γεωργιάδης Σοφιανίδης. 
19. Σ.  Παναγιωτίδης  
20. Λ. Τσαβδαρίδης  
21. Ε. Σοφιανίδης  
22. Ε. Λευκοπούλου  
23. Ι. Ακριβόπουλος  
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
25. Ε. Κουκουρδής  
26. Γ. Μανακούλης  

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 21-5-1999 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πέλλας κ. Ιορδάνης 
Τσώτσος με επιστολή του προς τον  Υπουργό Μεταφορών και Επικοινωνιών κ. 
Αναστ. Μαντέλη, ζητεί να ανακληθεί η απόφασή  του, για την κατάργηση του 
δρομολογίου της αμαξοστοιχίας του ΟΣΕ "INTERCITY" Αθηνών-Εδεσσας- 
Κοζάνης. Η παραπάνω απόφαση θα έχει αντίκτυπο στις Εμπορικές και 
Μεταποιητικές Επιχειρήσεις αφού τα τελευταία χρόνια η μετακίνηση των 
Επιχειρηματιών των Νομών  αυτών όσο και η διακίνηση των εμπορευμάτων και για 
την περιοχή μας γίνεται με το "INTERCITY" λόγω του χαμηλού εισιτηρίου σε σχέση 
με το αεροπορικό. 
 Ύστερα από τα ανωτέρω καλείται το Δ.Σ ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το  συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Εάν δεν υπάρξουν αντιρρήσεις νομίζω ότι η κατάργηση αυτής της 
γραμμής βλάπτει σημαντικά τη διευκόλυνση των πολιτών. Υπάρχουν μία σειρά 
αντιδράσεις από πόλεις της Κεντροδυτικής Μακεδονίας και θα πρέπει κι εμείς 
ομόφωνα να ζητήσουμε να μην καταργηθεί αυτή  η γραμμή. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 21-5-1999 εισηγητικό σημείωμα του  Δημάρχου. 
2.-Το με αριθ. πρωτ. 27-4-1999  έγγραφο του Επιμελητηρίου Πέλλας. 
3.-Ότι η παραπάνω υπουργική απόφαση θα έχει αντίκτυπο στις εμπορικές και 
μεταποιητικές επιχειρήσεις της περιοχής μας αφού τα τελευταία χρόνια η μετακίνηση 
των εμπορευμάτων αλλά και του πληθυσμού γίνεται με το "INTERCITY". 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει την έκδοση ψηφίσματος που έχει ως εξής: 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με έκπληξη αλλά και θλίψη, πληροφορείται 
ότι ο  Ο.Σ.Ε. σχεδιάζει να καταργήσει το δρομολόγιο της Αμαξοστοιχίας 
"INTERCITY" Αθηνών - Εδεσσας - Κοζάνης, η οποία διέρχεται και από την πόλη 
μας.  
 Η απόφαση αυτή, αν εφαρμοστεί θα είναι άδικη, θα αποτελέσει ένα ακόμη 
βαρύ πλήγμα για την περιοχή μας, ενώ θα έχει αντίκτυπο στις Εμπορικές και 
Μεταποιητικές Επιχειρήσεις , αφού τα τελευταία χρόνια , τόσο η μετακίνηση των 
Επιχειρηματιών, όσο και η διακίνηση των εμπορευμάτων γίνεται με το 
"INTERCITY", λόγω του χαμηλού κόστους του εισιτηρίου, και των τελών, σε σχέση 
με άλλα μέσα . 
 Η απόφαση αυτή, αν ισχύσει, είναι βέβαιο ότι θα οδηγήσει την περιοχή μας σε 
μεγαλύτερο οικονομικό μαρασμό, γι αυτό ζητούμε την ανάκλησή της, για να μη 
δημιουργηθούν κι άλλα προβλήματα στις Επιχειρήσεις της περιοχής μας, οι οποίες 
διέρχονται πάρα πολύ κρίσιμη  περίοδο λόγω των χρόνιων προβλημάτων - γεγονότων 
στη γειτονική μας  Γιουγκοσλαβία. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    272/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-6-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


